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Raadadviescommissie 
Welzijn, 19 mei 2015, 
agendapunt 8

Welke maatregelen zijn of worden genomen inzake de overlast van 
jeugd nabij de skatebaan in Haaften ter hoogte van de 
overnachtingshaven zal schriftelijk beantwoord worden

Beantwoord middels mail d.d. 2 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Welzijn, 19 mei 2015, 
agendapunt 8

Onderzoek van de Hogeschool Utrecht geeft aan dat er 22 personen 
worden uitgesloten voor de schuldhulpverlening. Heeft Neerijnen een 
beleidsplan en of er inzicht in het aantal verzoeken is en in de 
gemiddelde wachttijd hiervoor zal schriftelijk beantwoord worden

De vragen hierover zijn na de 
commissievergadering Welzijn 
schriftelijk binnengekomen vanuit 
de VVD! (als zodanig in die Lijst 
opgenomen!). Beantwoord via 
mail dd.08-07-2015

Raadadviescommissie 
Welzijn, 23 juni 2015, 
agendapunt 4.1

De heer Hagenbeek verstrekt de juiste aantallen PGB's voor 
Neerijnen aan de raad- en commissieleden Welzijn.

Beantwoord middels mail d.d. 29 
juni 2015

Raadadviescommissie 
Welzijn, 23 juni 2015, 
agendapunt 4.1

Vóór de commissievergadering Bestuur van 1 juli 2015 worden de 
exacte uitgaven aan de WMO over het jaar 2014 verstrekt.

Beantwoord via mail d.d. 30-06-
2015

Raadadviescommissie 
Welzijn, 23 juni 2015, 
agendapunt 4.2

De heer Van Veluw gaat na of er in Rivierenland gedacht wordt aan 
een cliëntenraad Jeugd.  Dit n.a.v. een ingekomen brief van de LOC 
aan Sociaal Domein. Deze brief zal ook worden verstrekt aan de 
raadsleden en commissieleden die geen zitting hebben in de 
werkgroep SD.

Beantwoord middels mail d.d. 1 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Welzijn, 23 juni 2015, 
agendapunt 9

De heer Hakkert heeft vernomen dat er op een openbare basisschool 
in onze gemeente ouders is gevraagd een keuze te maken uit de 
vakken godsdienstonderwijs of Frans. Hij meent dat dit een taak is 
van scholen om levensbeschouwing in het vakkenpakket op te 
nemen. Deze vraag wordt meegenomen naar het regulier overleg 
Onderwijs Fluvium. Daarna vindt terugkoppeling plaats naar de raad- 
en commissieleden.

Beantwoord middels mail d.d. 14 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Bestuur, 15 april 2015, 
agendapunt 7.3

Inzake de jaarstukken 2014 ODR de vraag over de genoemde 
verhoging van de bijdragen op bladzijde 7 in de “korte toelichting 
jaarstukken 2014” waar Neerijnen € 40.000,00 en Tiel € 20.000,00 
moet bijdragen schriftelijk beantwoorden. Tevens de vraag waarom 
dienstreizen een risico zijn en of het bedrag van   € 200.000,00 niet 
aan de hoge kant is schriftelijk beantwoorden 

Vragen zijn op 28 april 2015 
schriftelijk beantwoord.

Raadadviescommissie 
Bestuur 20 mei 2015, 
agendapunt 6.2

Achtergrond van de gedeeltelijke accountantsverklaring van de 
VRGZ en of deze handelswijze bij aanbestedingen/inkopen 
incidenteel is schriftelijk beantwoorden

Vraag is op 10 juni 2015 
schriftelijk beantwoord.

Raadadviescommissie 
Bestuur 1 juli 2015, 
agendapunt 6.1

Vragen die m.b.t. de jaarstukken 2014 en de voorjaarsnota 2015 zijn 
gesteld en die nog niet mondeling ter vergadering zijn voorzien van 
een antwoord, schriftelijk beantwoorden

Beantwoord middels mail d.d. 7 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Bestuur 1 juli 2015, 
agendapunt 6.3

Reglement van orde: artikel 34a lid 2 aanpassen in twee werkdagen 
i.p.v. 48 uur.  Commissieleden gaan hiermee akkoord. Griffier bereidt 
een amendement voor.

Amendement is aangenomen in 
de raad van 9 juli 2015

Raadadviescommissie 
Ruimte 5 maart 2015, 
agendapunt 9

N.a.v. de motie biodiversiteit het organiseren van een benen-op-tafel-
overleg om te kijken of er nog winst valt te behalen over nuances 
binnen het beheer 

Er heeft een eerste ambtelijk 
gesprek plaatsgevonden. Een 
volgend gesprek tussen 
wethouder Kool en diverse 
organisaties, w.o. VANL wordt 
gepland!

Raadadviescommissie 
Ruimte 25 juni 2015, 
agendapunt 4

Hoe actief is Van Arnhem in het plan Molenblok Varik  en wat gebeurt 
er voor 2017? Van Arnhem is werkzaam binnen plan Melsinghdreef 
Tuil en hier gebeurt ook niets.  Raad schriftelijk informatie 
verstrekken 

Raadadviescommissie 
Ruimte 25 juni 2015, 
agendapunt 4

Beantwoord middels mail d.d. 2 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Ruimte 25 juni 2015, 
agendapunt 6.1

De uiteenzetting van dhr. Van Vleuten (projectleider) over de 
verkeersbewegingen met vrachtwagens over de weg in relatie tot de 
afvoer en aanvoer via schepen over de Waal wordt schriftelijk 
beantwoord aan de raad- en commissieleden

Beantwoord middels mail d.d. 8 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Ruimte 25 juni 2015, 
agendapunt 6.1

Als een college een wijziging van een bestemmingsplan of via een 
omgevingsvergunning iets regelt, kan een nieuw volgend college 
daarop dan anders beslissen en garanderen we dan dat een 
dergelijke wijziging (indien collegebevoegdheid) altijd via de raad zal 
lopen ?  Dit zal uitgezocht worden.

Beantwoord middels mail d.d. 8 
juli 2015

Raadadviescommissie 
Ruimte 25 juni 2015, 
agendapunt 6.1

Bij de MIRT-verkenning worden de alternatieven meegenomen voor 
de hoog- watergeul. Wat is het verschil met de |Structuurvisie, wat 
zijn de consequenties en hoe worden alternatieven beoordeeld? Hoe 
belangrijk is het om voorafgaand aan de start van de MIRT-
verkenning een beslissing te nemen over de Structuurvisie ?  
Schriftelijk  wordt informatie verstrekt en uitleg gegeven

Beantwoord middels mail d.d. 2 
juli 2015

Gemeenteraad, 
vergadering 5 februari 
2015, agendapunt 6.1

De vaststelling en de inhoud van de nota Burgerparticipatie niet 
alleen communiceren via de website, maar er ook in de media en via 
het schriftelijke kanaal voldoende aandacht aan te besteden 

Blijft permanent punt van 
aandacht bij communicatie !

Gemeenteraad, 
vergadering 19 maart 2015, 
agendapunt 6.1

Inzake het Uitvoeringsplan Integraal Veiligheidsbeleid voor zover 
mogelijk maatschappelijke effecten in het volgende plan opnemen. 
Tussenrapportage verstrekken aan de raad 

Hiermee wordt bij het nieuwe plan 
rekening gehouden. 
Tussenrapportages worden 
jaarlijks aan de raad verstrekt!

Gemeenteraad, 
vergadering 9 juli 2015, 
agendapunt 6.3

Wordt de opplussubsidie nog verlengd ?  Deze vraag wordt 
schriftelijk beantwoord

Gemeenteraad, 
vergadering 9 juli 2015, 
agendapunt 6.3

 In de Gelderlander staat dat de projectontwikkelaar vertraging 
oploopt in de uitvoering van de woningbouw Molenblok. Is dit ook 
nadelig voor de impulssubsidie van de Provincie op het Molenblok? 
Op de ontwikkelingen binnen het Molenblok wordt schriftelijke 
informatie verstrekt


	Sheet1

